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Készült: Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2014. június 24-ei 

munkaterv szerinti nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen vannak: Takács Károly, Gyuga Mihály József, Hartmann József, Hartyáni László 

Imre, Módi Miklós, Orbán Ferenc, Papp Péter, Rajnai Gábor, Szabó Mihály, 

Torma Lajos és Vargáné Vojnár Katalin települési képviselők, dr. Zágonyi 

Éva jegyző 

 

Távol van: Székely Antal települési képviselő 

 

Meghívottak: Kormosné dr. Kovács Katalin aljegyző, külső bizottsági tagok, a hivatal 

munkatársai, további meghívottak és megjelentek a mellékelt jelenléti ív 

szerint 

 

Takács Károly polgármester köszöntötte képviselő társait, az ülésre meghívottakat, az érdeklődőket, 

a televízió és az internet nézőit. Az ülés16 órakor megnyitotta. Megállapította, hogy a Képviselő-

testület határozatképes, mert a 12 fő települési képviselőből 11 fő jelen volt.  

Jelezte, hogy megkezdik munkaülésüket. Tájékoztatta a grémiumot arról, hogy a megküldött 

meghívóban 15 napirendi pont szerepel. A 15. napirendi pontot Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló törvény 46. § (2) bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen kötelező tárgyalni. 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért kérte szavazzanak a 15 napirendi pont 

sorrendjének és tartalmánakelfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a napirendet nyílt szavazással, 11 fő települési képviselő részvételével, 11 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

103/2014. (VI.24.) Kt. határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a június 24-ei munkaterv szerinti ülésén az 

alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

1. A 2014. évi költségvetés - 1/2014. (II.1.) önkormányzati rendelet - módosítása 

2. Ipari parki cégek dolgozóinak szállásoltatása Oroszlány város gazdaságfejlesztése érdekében 

3. Szennyvíz víziközmű vagyonra kötendő bérleti-üzemeltetési szerződés jóváhagyása 

4. 0325/7 hrsz-ú ipari parki feltáró út Mindszenti útra való csatlakoztatásának kialakítása 

5. Állásfoglalás az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. és a Vértesi Erőmű Zrt. között folyó perben  

6. Oroszlány Város Önkormányzata és az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Nonprofit Zrt. között 

fennálló depónia üzemeltetési szerződés módosítása 

7. Tájékoztató a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Vagyonkezelő és Közszolgáltató 

Zártkörűen Működő Részvénytársaság 2013. évi beszámolójáról és a társaság megszüntetésének 

kezdeményezéséről 

8. Együttműködési megállapodás elfogadása térségi területfejlesztési (kerékpárút megvalósítási) 

program kidolgozásáról és megvalósításáról 

9. Pályázatok benyújtása a KEOP-2014-4.10.0/F és a KEOP-2014-4.10.0/N pályázati kiírások 

keretében 
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10. Támogatási kérelem benyújtása a Nemzeti Fejlesztési Miniszter 21/2014. (IV. 18.) NFM 

rendeletében kihirdetett, a helyi közösségi közlekedés támogatásáról szóló felhívásra 

11. Önkormányzati vagyonhasznosítással kapcsolatos döntés 

12. A Települési Értéktár Bizottság beszámolója 

13. Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

14. Kérdés, interpelláció 

Zárt ülés: 

15. Városi kitüntetési javaslatok elbírálása 

 

Felelős: Takács Károly polgármester 

 

Székely Antal képviselő 16 óra 1 perckor megérkezett az ülésterembe. A jelenlevő képviselők száma 12 

fő. 
 

Takács Károly polgármester a munkaülés megkezdése előtt köszöntötte az ülésteremben megjelent 

OSE LIONS vezetőit, és az abszolút bajnoki címet szerzett játékosait, edzőjét. Bejelentette, hogy 

elismerése kifejezéseként a polgármesteri keretből 500.000 Ft kerül átcsoportosításra, majd kifizetésre 

az Oroszlányi Sport Egylet Kosárlabda Szakosztálya, az OSE LIONS játékosai és edzőjük részére. 

Kiemelte, Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete továbbra is támogatásáról biztosítja 

az Oroszlányi Sport Egylet Kosárlabda Szakosztályát. 

 

Dr. Zágonyi Éva jegyző tájékoztatta a megjelenteket és a város polgárait, hogy az OSE LIONS 

kosárlabda csapat abszolút bajnoki címet szerzett a felnőtt Nemzeti Bajnokság amatőr második 

osztályában, és ezzel indulási jogot szerzett az NB. I. B. amatőr első osztályban való versenyzésre. 

Örömmel adott tájékoztatást arról is, hogy a felnőtt másodcsapat megnyerte a Pest Megyei 

Bajnokságot, az U 15-ös csapat megnyerte a Komárom-Esztergom Megyei Bajnokságot, és az összes 

utánpótlás csapat megnyerte a korosztályos Bajnokságot. A város köszönetét tolmácsolva további 

sportsikereket és jó eredményeket kívánt az utánpótlás nevelés során is.  

 

Az Önkormányzat nevében Takács Károly polgármester úr és Papp Péter alpolgármester úr 

ajándékokat adott át az egyesület vezetői, a bajnokcsapat játékosai és edzőjük részére. 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: A 2014. évi költségvetés - 1/2014. (II.1.) önkormányzati rendelet - 

módosítása 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

 Előkészítő:  Bársony Éva osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy jogszabályban foglalt kötelezettségüknek megfelelően 

fél év elteltével dönteniük szükséges az időközben felmerült feladatokhoz kapcsolódó költségvetés 

módosításáról, a felhasznált előirányzatok beépítéséről, az elmúlt esztendei pénzmaradvány 

felhasználásáról. A rendelet-tervezetben a költségvetési sorokat megvizsgálva Oroszlány Város 

Önkormányzatának 2014. évi költségvetési rendeletének módosítására tett javaslatot. Az 

előterjesztéshez kiegészítés került helyben kiosztásra. Ebben tájékoztatást adott arról, hogy az OKÖ 

Zrt. hitelfelvételéhez az államháztartásról szóló törvény alapján az Önkormányzatnak 

kezességvállalási díjat kell meghatároznia, amelyet az OKÖ Zrt.-nek a kezességvállalási megállapodás 

aláírását követő 30 napon belül kell megfizetnie. A Pénzügyi Bizottság 1,5 %-os kezességvállalási díj 

megfizetésére tett javaslatot, amely maximum 150 millió Ft összegű hitelfelvétel esetén a cégnek 

2.250.000 Ft költséget eredményezne. A cég likviditási helyzetére tekintettel 0,1 % kezességvállalási 

díj megfizetésére tett javaslatot a határozat-tervezete szerint. A korábban megküldött költségvetési 

rendeleten átvezetésre került a kezességvállalási díj bevétel, amelyet javasolt az általános tartalékba 

helyezni. 

 

Rajnai Gábor képviselő felvetette, miszerint a június 16-ai Pénzügyi Bizottsági ülésen a Gárdonyi 

Géza Városi Könyvtár vezetője jelezte, hogy a könyvtárban a takarítói személyzet nem biztosított. 

Polgármester úrral is egyeztettek ez ügyben, a mostani költségvetés-módosításban ennek még sincs 
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nyoma. Információi szerint esetleg a dologi kiadások megemelésével lehetne ezt a kérdést kezelni. 

Kérdése az volt, hogy van-e erre valamilyen elképzelés. 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy a könyvtár problémájáról tájékoztatást kaptak. Bársony 

Éva osztályvezető asszonnyal egyeztettek, és van erre technikai megoldás, közfoglalkoztatotti státusz 

megpályázásával. Tudomása szerint az erre vonatkozó eljárást elindították. 

 

Bársony Éva osztályvezető hozzátette, hogy elsősorban a közcélú foglalkoztatás megvizsgálását 

javasolták intézményvezető asszonynak.  

 

Orbán Ferenc képviselő jelezte, hogy az előterjesztés szöveges részében 150 E Ft kezességvállalási 

díj szerepel, a határozati javaslatban pedig 150 M Ft. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy a határozati javaslatban a 150 M Ft 01,%-a szerepel, tehát 

az helyes. 

 

Papp Péter alpolgármester elmondta, hogy a költségvetés-módosításban részletesen nem szerepel, de 

a számokban már tükröződik a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság néhány javaslata. A 

faluban épülő Várdomb utca és Várdomb köz belterületi utak soráról a bizottság javaslatára bekerült a 

költségvetés-módosításba több javítás, illetve fejlesztés. Hartmann József képviselő úr kérte a 

Népekbarátsága u. 47-53. szám előtt a bekötő járda kijavítását, illetve a Dorsich gyógyszertár előtt 6-8 

állásos parkoló elkészítését. A bizottság javaslatot tett továbbá a Petőfi S. utca mindkét oldalán a járda 

teljes hosszában történő rekonstrukciójára, a tóparton a D sor útjának kijavítására. Illetve 

kiegészítették a Gárdonyi fejlesztését, így néhány hónapon belül befejeződhet a játszótér, az extrém 

játszótér, a felnőtt játszópark, illetve az ezeket összekötő járda. 

 

Takács Károly polgármester kérte szavazzanak a kiegészítésben szereplő határozati javaslat 

elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 9 igen szavazattal 

és 3 tartózkodással elfogadta az előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

104/2014. (VI.24.) Kt. határozata  

kezességvállalási díj megállapításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. 

törvény 963. § (2) bekezdésében foglalt felhatalmazása alapján az Oroszlányi Környezetgazdálkodási 

Nonprofit Zrt. maximum 150.000.000 Ft összegű hitelfelvétel érdekében 0,1%-os kezességvállalási 

díjat állapít meg. Felhatalmazza a polgármestert a kezességvállalásról szóló megállapodás aláírására. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: azonnal 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Zágonyi Éva jegyző 

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Takács Károly polgármester kérte szavazzanak a 

rendelet-tervezet elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 7 igen, 2 nem 

szavazattal és 3 tartózkodással a rendelet-tervezetet elfogadta és megalkotta  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

12/2014. (VI.28.) önkormányzati rendeletét 

Oroszlány Város Önkormányzatának 2014. évi költségvetéséről szóló 

1/2014. (II.1.) önkormányzati rendelete módosításáról 

 



 

4 

 

 

2. NAPIRENDI PONT: Ipari parki cégek dolgozóinak szállásoltatása Oroszlány város 

gazdaságfejlesztése érdekében 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

 Előkészítő:  Lázár Mózes OSZ Zrt. vezérigazgató 

  Kormosné Dr. Kovács Katalin aljegyző 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy az elmúlt időszakban jelentős érdeklődés mutatkozott a 

városban letelepült, elsősorban ipari parki cégek részéről munkásszállás biztosítására. Az 

Önkormányzat természetesen nyitott többféle szálláshely ingatlan munkásszállás céljára történő 

hasznosítása érdekében az együttgondolkodásra, a lehetőségek számba vételére. A jelen előterjesztés 

elsősorban a Mátyás király utcai, volt Béke szálló, illetve a Petőfi udvar 6-7. számú épülettömb 

lehetőségére fókuszál, de természetesen bármely szállásoltatásra vonatkozó döntés meghozatalát 

megelőzően az igény oldalának pontosabb felmérése szükségeltetik. 

Elmondta továbbá, hogy igen jelentős stratégiai kérdésről van szó, melyet személyesen is 

megtárgyaltak a cégek vezetőivel. Megértették, hogy ebben a város együttműködése mindenképpen 

szükséges annak érdekében, hogy a cégek fejlesztési céljait a város bizonyos szempontból támogatni 

tudja. Még akkor is, ha nem szorosan véve önkormányzati közvetlen feladatkör, de a hatása rendkívül 

fontos és előnyös a város működésében, életében. Jelezték partnereiknek, hogy ezt több lépcsőben 

tudják megvalósítani, jelenleg az előkészítés szakasza zajlik. 

 

Egeressy Viktor igazgató elmondta, hogy a Wescast Zrt. létszáma 1560 fő. A környező 

településekből nem lehet a növekvő létszámigényt kielégíteni, ezért Felvidékről, Erdélyből is érkeznek 

munkatársak, továbbá sok kollégájuk érkezik Kelet-Magyarországról. Ezeknek a munkatársaknak az 

elszállásoltatása alapvető fontosságú. Jelenleg a munkaerő-kölcsönző cégek intézik az 

elszállásoltatást. Komáromtól Mórig mindenhol szállásoltatják ezeket a kollegákat. Olyan megoldást 

szeretnének, amellyel az átvétel esetén ezen munkatársak letelepedését is megoldhatnák. Ennek 

előfeltétele a munkásszállás. 400 olyan munkatársuk van, akik távolról érkeztek. Nekik és akár a 

családjaiknak is szállást kell biztosítaniuk. A munkásszállással kapcsolatban jelenlegi igényük kb. 300 

fő. 

 

Takács Károly polgármester gratulált a cég rendkívül nagy növekedéséhez. Ismételten hangsúlyozta, 

hogy minden józan mérlegelés arra vall, hogy ebben a dologban együttműködjön az Önkormányzat a 

cégekkel. Jelezte, hogy a Borgwarner Kft. által küldött szándéknyilatkozatot a képviselők részére 

eljuttatták. 

 

Chukwu Dóra igazgató elmondta, hogy ahogy a szándéknyilatkozatban is látják, a következő 4 évre 

olyan mértékű értékesítési fejlődés várható a Borgwarner Kft.-nél, ami szükségessé teszi a toborzási 

stratégiájuk megváltoztatását. A következő évben a munkaerő behozatalát illetően Fejér megye felé, 

majd második lépésként Dél-, Dél-Nyugat-Magyarország felé is terjeszkednének. A jelzett régiókból 

csakis szálláslehetőség révén tudnak új kollegákat csábítani, az utaztatás ilyen távolságra nem 

megoldás. Hatalmas lehetőségnek tartanák, ha ebben az Önkormányzat tudna segíteni. A részleteket a 

szándéknyilatkozat tartalmazza.  

 

Takács Károly polgármester kiemelte a szándéknyilatkozatból, hogy 2000 fős létszámnövekedésről 

beszélnek az ügyvezetők. Ezt követően a Borgwarner Kft.-nek gratulált a sikereihez, a fejlesztéseihez.  

Előterjesztőként javasolta, hogy a határozati javaslatba 4. pontként szerepeltessék azt, hogy a 

Képviselő-testület megvizsgálja a Városkapu épületének és a Vért esetleges más munkásszállóinak a 

hasznosíthatóságát. Így teljes körűvé válik a vizsgálati rendszer. Kérte, hogy a következő ülésen 

tárgyalják ezt meg.  

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, kérte szavazzanak a kiegészített határozati 

javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

105/2014. (VI.24.) Kt. határozata  

Oroszlány város gazdaságfejlesztése érdekében Ipari parki cégek dolgozóinak szállásoltatásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Az előterjesztésben foglaltakkal egyetértve Oroszlány város gazdaságfejlesztése, az Ipari parki 

cégek dolgozóinak szállásoltatása érdekében felkéri a polgármestert a Wescast Zrt. és a 

BorgWarner Turbo Systems Kft., valamint Oroszlány jelentősebb foglalkoztatást biztosító cégei 

részéről történő  

a) munkásszállás, szálláshely szolgáltatás igénybe vételének férőhely szükségletére, vagy  

b) szálláshely szolgáltatás kedvezményes bérleti díjért történő bérbe vételére  

vonatkozó írásbeli nyilatkozat, együttműködési megállapodás előkészítésére. 

2. a)  Az OSZ Zrt. tulajdonában álló, 571 hrsz. alatti, Mátyás király utca – Fürst S. utca sarkán lévő 

ingatlan Munkásszálló felújítási és kiviteli tervének elkészítéséhez szükséges, 6.200.000 Ft + 

ÁFA forrást a szennyvízelvezető és kezelő mű vagyonkezelésével összefüggő, felhalmozási 

célú pénzeszköz átvétel terhére biztosítja.  

2. b)  Felhatalmazza a polgármestert a megállapodás előkészítésére és aláírására. 

3. Oroszlány Város Önkormányzata tulajdonában álló Oroszlány, Petőfi udvar 6-7. épülettömb 

szállásoltatási célú beruházásáról az 1. pont szerinti nyilatkozat, együttműködési megállapodás 

ismeretében, az OSZ Zrt. tulajdonában álló, 571 hrsz. alatti, Mátyás király utca – Fürst S. utca 

sarkán lévő ingatlan szállásoltatási célú beruházásáról vagy kedvezményes bérbeadásáról az 1. 

pont szerinti nyilatkozat, együttműködési megállapodás, valamint a 2. pont szerinti értékbecslést 

tartalmazó kiviteli terv ismeretében dönt. 

4. Megvizsgálja a Városkapu épületének és a Vértesi Erőmű más munkásszállóinak a 

hasznosíthatóságát. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2014. június 28. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Zágonyi Éva jegyző 

a határozat végrehajtásáért: Takács Károly polgármester 

 

 

3. NAPIRENDI PONT: Szennyvíz víziközmű vagyonra kötendő bérleti-üzemeltetési 

szerződés jóváhagyása 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

 Előkészítő:  Lázár Mózes OSZ Zrt. vezérigazgató 

  Kormosné Dr. Kovács Katalin aljegyző 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy hosszú előkészítést és egyeztető tárgyalásokat követően 

elkészült az Önkormányzat és az ÉDV Zrt. között a közcélú szennyvízelvezető-és tisztító víziközmű 

rendszer üzemeltetésére 2014. július 1-jétől létrejövő bérleti-üzemeltetési szerződés. Ugyanezen 

időponttal szükséges dönteniük a szennyvíz rendszer üzemeltetésével összefüggő bérleti díjról is. A 

szennyvíz vagyon üzemeltetésre történő átadására vonatkozó szerződéseket az előterjesztés melléklete 

szerint terjesztette elő azzal, hogy természetesen az OSZ Zrt.-vel megkötött vagyonkezelői szerződés 

közös megegyezéssel történő megszüntetéséről szintén dönteniük szükséges. Az előterjesztésben a 

vagyonkezelői szerződés szeptemberi időpontban történő elszámolására is javaslatot tett. 

 

Vasi Imre ÉDV Zrt. kereskedelmi vezető elmondta, hogy ennek kapcsán már tárgyaltak, az átadás-

átvétel történne meg a közeli napokban. Az előzményeket ismerik, ez év január 30-án háromoldalú 

megállapodásban rögzítette az Önkormányzat, az OSZ Zrt. és az ÉDV Zrt. az átadás-átvétellel 

kapcsolatos feladatokat. Bonyolította a helyzetet, hogy a Magyar Energetikai és Közműszolgáltatási 

Hivatal időközben közérdekű üzemeltetői eljárást indított a rendszer átadás-átvétele tárgyában, viszont 

a tárgyalásokon, az eljárás során sikerült megegyezni abban, hogy 2014. június 30-áig a rendszernek át 

kell kerülnie az ÉDV Zrt. kezelésébe. Az OSZ Zrt.-vel folyamatosan kapcsolatot tartottak, felmérték a 

vagyont, munkásgyűlés keretében értesítették a munkavállalókat a jövőbeni státuszoktól, és a 

fogyasztók részére tájékoztató hírlevelet készítettek az átadás-átvétel mikéntjéről. A holnapi napon 

Kecskéd Község Önkormányzatának Képviselő-testülete is fogja tárgyalni ezt a kérdést. 
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Takács Károly polgármester megerősítette, hogy a vagyonátadás rendben zajlik, a szereplők a 

nehézségeket (MEKH folyamatosan megjelenő határozatai) áthidalták. A vagyoni súlynak és 

jelentőségének megfelelő - rövid idő alatt előállt - javaslat készült.  

Megemlítette, hogy kb. két hét múlva rendkívüli testületi ülés várható. Kérés érkezett az 

Önkormányzathoz, melynek kapcsán Bokod, Dad és Kömlőd község szennyvízbefogadásával 

kapcsolatos vizsgálatokat végezik. A három önkormányzat befogadó nyilatkozatot kér pályázaton 

történő induláshoz. 

 

Lázár Mózes OSZ Zrt. vezérigazgató megköszönte az ÉDV Zrt. munkatársainak a hatékony 

tárgyalást, illetve megköszönte annak a 14 munkatársuknak a munkáját, akik működtették ezt a 

rendszert, és akik átkerülnek az ÉDV Zrt.-hez. Sok sikert kívánt nekik.  

 

Takács Károly polgármester jelezte, hogy elszámolási feladatuk is van, ezzel kapcsolatban 

számítanak az OSZ Zrt. szakmai együttműködésére. 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, kérte szavazzanak a határozati javaslat 

elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 7 igen, 3 nem 

szavazattal és 2 tartózkodással elfogadta az előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

106/2014. (VI.24.) Kt. határozata  

Szennyvíz víziközmű vagyonra kötendő bérleti-üzemeltetési szerződés jóváhagyásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Oroszlány Város Önkormányzata és az Észak-dunántúli Vízmű Zrt. között a közcélú 

szennyvízelvezető-és tisztító víziközmű rendszer üzemeltetésére létrejövő bérleti-üzemeltetési 

szerződést az előterjesztés 1. melléklete szerint jóváhagyja, felhatalmazza Takács Károly 

polgármestert a szerződés aláírására. 

2. Oroszlány Város Önkormányzata, Kecskéd Község Önkormányzata és az Észak-dunántúli Vízmű 

Zrt. között az üzemeltetési jog gyakorlásának ellenértékeként fizetendő bérleti díjról szóló 

megállapodást az előterjesztés 2. melléklete szerint jóváhagyja, felhatalmazza Takács Károly 

polgármestert a megállapodás aláírására. 

3. Egyetért Oroszlány Város Önkormányzata és az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. között a víziközmű-

vagyon üzemeltetésére létrejött vagyonkezelési szerződés 2014. június 30. napjával, közös 

megegyezéssel történő megszüntetésével, felhatalmazza Takács Károly polgármestert a szerződés 

aláírására. 

4. Oroszlány Város Önkormányzata és az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. között a víziközmű-vagyon 

üzemeltetésére létrejött vagyonkezelési szerződéshez kapcsolódó vagyonelszámolást tartalmazó 

megállapodás előkészítésének végső határidejét 2014. szeptember 1. napjában határozza meg. 

Felkéri Takács Károly polgármestert, gondoskodjék a vagyonelszámolás jóváhagyásának a 

Képviselő-testület 2014. szeptember 9-ei ülésére történő előterjesztéséről.    

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2014. június 28. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Zágonyi Éva jegyző 

 

 

4. NAPIRENDI PONT: 0325/7 hrsz-ú ipari parki feltáró út Mindszenti útra való 

csatlakoztatásának kialakítása 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

 Előkészítő:  Lázár Mózes OSZ Zrt. vezérigazgató 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy az előterjesztésben a Mindszenti út melletti, 0325/7 

hrsz-ú ipari parki feltáró út Mindszenti útra való csatlakozásának kialakítása érdekében a közterületi 

távhővezeték földben való elhelyezésére tett javaslatot. A beruházás becsült értékének anyagi 

fedezetét 4 M Ft+áfa értékben a költségvetésünk pénzmaradványa terhére javasolta biztosítani. 
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Elmondta, hogy a mai képviselő-testületi ülésen részben már érintették ezt a témakört, tekintettel arra, 

hogy a Borgwarner fejlesztéséről van szó. Nagyon fontos az, hogy a cég első lépését az Önkormányzat 

az OSZ Zrt.-n keresztül részben menedzselje, részben támogassa. 

 

Lázár Mózes vezérigazgató kérte a képviselőket, hogy támogassák az előterjesztést. Ismertette a 

beruházáshoz kapcsolódó előnyöket. 15.000 m
2
-es csarnok épül, közel 600 munkavállalót fog az új 

cég foglalkoztatni. Emellett a leendő ügyvezető igazgató asszony vállalta, hogy az épülő telephely 

területén húzódó, ipari parkot ellátó távhő-vezetékpárt a teljes szakaszon a föld alá helyezik 

előszigetelt vezetékpárral. Véleménye szerint ez egy nagyon nagylelkű gesztus.  

 

Takács Károly polgármester rávilágított arra, hogy valós gyakorlati szakaszába lépett az ipari parki 

növekedés és beruházás. Ezek rendkívül fontos és megtérülő beruházások. Többek között a cég egy 

évek óta használatlan területet von be az ipari területbe. 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, kérte szavazzanak a határozati javaslat 

elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

107/2014. (VI.24.) Kt. határozata  

az oroszlányi 0325/7 hrsz-ú ipari parki feltáró út Mindszenti útra való csatlakoztatásának 

kialakításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Az oroszlányi 0325/7 hrsz.-ú ipari parki feltáró út Mindszenti útra való csatlakoztatásának 

kialakítása érdekében egyetért a távhővezeték előterjesztésben foglaltak szerint történő földbe 

süllyesztésével. 

2. Felhatalmazza Takács Károly polgármestert, hogy adjon megbízást az Oroszlányi Szolgáltató 

Zrt.-nek az Oroszlány, Mindszenti úttal párhuzamosan húzódó távhővezeték mintegy 15 méteres 

szakaszának földbe süllyesztése érdekében az előterjesztés szerinti munkálatok elvégzésére. 

3. A beruházás anyagi fedezetét a 2014. évi költségvetéséből 4.000.000.- Ft + ÁFA, azaz négymillió 

forint + ÁFA mértékben a pénzmaradvány terhére biztosítja. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2014. június 28. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Zágonyi Éva jegyző 

a határozat végrehajtásáért: Takács Károly polgármester 

 

 

5. NAPIRENDI PONT: Állásfoglalás az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. és a Vértesi Erőmű Zrt. 

között folyó perben 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

 Előkészítő:  Lázár Mózes OSZ Zrt. vezérigazgató 

  Kormosné Dr. Kovács Katalin aljegyző 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy 2011. évtől a távhőszolgáltatásban lényeges változás 

következett be, mivel a szolgáltatási díj megállapítása az Önkormányzattól az energetikáért felelős 

miniszter hatáskörébe került. Mivel a hatályos jogszabályok értelmében csak a hatósági ár hatályba 

lépése után létrejött egyezséggel lehet eltérni a hatósági ártól, ezért az előterjesztésben az Oroszlányi 

Szolgáltató Zrt. és a Vértesi Erőmű Zrt. közötti perben a Hosszú Távú Hőértékesítési Szerződésben 

szereplő ár helyett a mindenkori hatósági ár alkalmazását kimondó egyesség megkötésére tett 

javaslatot. 

Kifejtette, hogy időközben fel kellett ismerniük azt a kényszerű jogi körülményt, hogy a Hosszútávú 

Hőértékesítési Keretmegállapodás hatályban maradása mellett az a pont, amely a korábbi árrendszerre 

vonatkozó szisztémát tartalmazta (azaz egy helyettesítő versenyárat; a hatósági ár ilyen szintig nem 

volt maximált árazva, mint jelen pillanatban), ezért ez a per az Önkormányzat számára nem 

megnyerhető, így jobb a megegyezést javasolni. Ettől függetlenül a megállapodások hatályban 
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maradnak.  

 

Lázár Mózes vezérigazgató megköszönte kollegáinak a következetes, pontos, kitartó munkáját a 

tranzitvezeték pályázatban. Két évvel ezelőtt nem volt olyan fényes a jövő. Amikor az első 495 M Ft-

ot megnyerték, akkor azt mondta, hogy ez az egy célra egy alaptól egy összegben elnyert legnagyobb 

támogatás. Most megnyerték a második felét is. Hozzátette, hogy az egyezség létrejöhetett volna a 

szerződés alapján, ha a Vért hajlandó lett volna rá. Ez azt jelenti, hogy ha a törvény megjelenése óta új 

megállapodást kötnek - ami eltér a hatósági ártól lefelé - , akkor azt el lehet fogadni. Az OSZ Zrt. úgy 

gondolta, hogy a hosszú távú megállapodásnak komoly előzményei vannak, 2020-ig szól, ez kellő 

erkölcsi alap az új megállapodás megkötésére, hogy a szerződéses árat tekintsék alapnak. Az erkölcsi 

alapot a Képviselő-testület megerősítette, ennek megfelelően jártak el. Mivel a megegyezés nem 

miattuk nem jött létre, ezért ebben a helyzetben az az ésszerű megoldás, hogy a lehető legkisebb 

költséggel ússzák meg ezt az eljárást. Tehát nem volt irracionális az OSZ Zrt. hozzáállása, hanem 

erkölcsileg következetes, de a jog és az erkölcs sokszor elválik egymástól. 

 

Takács Károly polgármester hozzáfűzte, hogy hosszú távú megállapodás mentén kívánják ezt a 

fejlesztést megvalósítani. A beruházási szándék, amely egyébként többször és több módon deklarálva 

lett (legutóbb a NMF miniszter asszony látogatása során, miszerint az MVM áll jót a későbbi 

távhőtermelés ügyében) továbbra is nagyon fontos. Kompromisszum készségüket javasolta erősíteni, 

mivel jóval nagyobb tétről szól a beruházás. 

 

Szabó Mihály képviselő elmondta, hogy a törvény alapján egyértelmű, hogy nem lehet sikeres a per. 

Azonban az erkölcsi alapok kapcsán felhívta a figyelmet arra, hogy ne felejtsék el azt sem, amikor 

csőd alatt volt a Vért, a város közel 90 M Ft iparűzési adó megfizetésétől tekintett el a cég javára. 

Ezzel szemben a Vért tulajdonosai és vezetése arra nem volt hajlandó, hogy egy megállapodást kössön 

az OSZ Zrt.-vel kedvezményesebb távhőárért. Véleménye szerint nem ez volt elvárható a Vérttől. Érti 

az előterjesztést, és egyetért azzal, hogy a peren kívüli egyezség az Önkormányzat érdeke, de a fent 

említettek miatt nem fogja megszavazni az előterjesztést.  

 

Székely Antal képviselő elmondta, hogy azért nem szavazza meg az előterjesztést, mert azzal a 

konstrukcióval soha nem fog tudni egyet érteni, hogy egy országos hivatal szóljon bele két szerződő 

fél szerződésébe. Ez teljesen nonszensz. Szabó Mihály képviselőtársának igaza volt, a Vért vezetőitől 

ez, mint gesztus minimum elvárható lett volna. 

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Takács Károly polgármester kérte szavazzanak a 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással 12 fő települési képviselő részvételével, 7 igen, 3 nem 

szavazattal és 2 tartózkodással elfogadta az előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

108/2014. (VI.24.) Kt. határozata  

az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. és a Vértesi Erőmű Zrt. között folyó perben történő 

állásfoglalásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete tudomásul veszi, hogy a Vértesi Erőmű Zrt. 

által az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. ellen indított perben a felek az előterjesztésben foglaltaknak 

megfelelően egyezséget kötnek, amelynek során megállapodnak a Hosszú Távú Hőértékesítési 

Szerződésben szereplő ár helyett a mindenkori hatósági ár alkalmazásában. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2014. június 28. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Zágonyi Éva jegyző 
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6. NAPIRENDI PONT: Oroszlány Város Önkormányzata és az Oroszlányi 

Környezetgazdálkodási Nonprofit Zrt. között fennálló depónia 

üzemeltetési szerződés módosítása 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

 Előkészítő:  Dr. Molnár Miléna osztályvezető 

  Gerenday Zsuzsanna osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy a depónia üzemeltetési szerződés hatálya 2014. június 

30-án lejár, ezért az előterjesztésben a szerződés 10 évvel történő meghosszabbítására és 125.000 

Ft/hó bérleti díj megfizetésére tett javaslatot. 

 

Óvári László OKÖ Zrt. vezérigazgató jelezte, hogy a lényeg az előterjesztésben szerepel. A múlttal 

kapcsolatban kiemelte, hogy az OKÖ Zrt. jelenleg a hulladéklerakó üzemeltetési szerződését egy 

1995-ben megkötött, és azóta többször módosított szerződés alapján végzi. Ez a szerződés tartalmazta 

a hulladéklerakó építéséhez felvett Központi Környezetvédelmi Alaptól kapott visszatérítendő 

támogatásnak az Önkormányzat felé visszafizetendő részét, illetve az ezzel kapcsolatos többi 

önkormányzatot terhelő költségek megfizetését is. Ez alapján társaságuk 147 M Ft-ot fizetett az 

Önkormányzatnak bérleti díj címén. A szerződés 2014. június 30-án lejár, tehát mindenképpen 

szükséges meghosszabbítani a hulladéklerakó bővítési beruházás megkezdéséhez. Mivel időközben a 

depónia üzemeltetés, illetve a bérlet feltételei nagyban megváltoztak, ezért ezt az üzemeltetési 

szerződés módosításánál a bérleti díj összegében mindenképpen célszerű figyelembe venni. A 

hulladéklerakó bővítésének költségeit az OKÖ Zrt. fogja viselni. Tehát ilyen módon csak az 

előterjesztésben felsorolt gépek, eszközök, illetve egyéb elemek használatát kell, hogy tükrözze az ezt 

követő bérleti díj. A módosítás időintervalluma 10 év lenne, ami igazodik a hulladéklerakó 

bővítésének várható élettartamához, illetve a bővítéshez felvett hitel visszafizetési futamidejéhez. 

Fontos ez a szerződés, ezért kérte a képviselők támogatását.  

 

Takács Károly polgármester tájékoztatásul elmondta, hogy a szelektív hulladékválogatással 

kapcsolatos műszaki témakör és beruházás előkészítés azért nem került a mai ülésre előterjesztésre, 

mert nincs az előkészítésnek leírható szakasza. Szándékaik szerint még szeptember 9-e előtt a testület 

elé kívánják ezt az előterjesztést is huzni abból a célból, hogy az OKÖ Zrt.-t terhelő nehéz gazdasági 

szituációban egy technikai és gazdaságossági megoldást tudjanak adni. Mindezekhez kapcsolódik a 

mai ülés következő napirendi pontja is.  

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, kérte szavazzanak a határozati javaslat 

elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

109/2014. (VI.24.) Kt. határozata  

Oroszlány Város Önkormányzata és az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Zrt. között fennálló 

depónia üzemeltetési szerződés módosításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Felhatalmazza Takács Károly polgármestert az Oroszlány Város Önkormányzata és az Oroszlányi 

Környezetgazdálkodási Nonprofit Zrt. között fennálló depónia üzemeltetési szerződés 

módosítására a következő tartalommal: 

a. a szerződés időbeli hatályát 2024. június 30. napjáig meghosszabbítja 

b. a szerződés az Oroszlány, 0204/25 és 0240/22 helyrajzi számú ingatlanokra terjed ki 

c. a fizetendő bérleti díj mértéke 2014. július 1. napjától: 125.000,- Ft/hó  

2. Hozzájárulását adja ahhoz, hogy az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Nonprofit Zrt. az Észak-

Dunántúli Környezetvédelmi és Természetvédelmi Felügyelőség oroszlányi hulladéklerakó 

bővítésére vonatkozó, 944-1/2014. számú, 2014. január 10. napján kelt határozatában 

foglaltaknak megfelelően az Oroszlány 0204/25 hrsz-ú ingatlanon új lerakó teret építsen, melynek 

területe összesen: 1,27 ha, névleges kapacitása (hasznos térfogata): 223.000 m3, mely 270.000 
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tonna befogadó kapacitásnak felel meg. Napi feltöltési kapacitás: 185 tonna/nap. Lerakható 

mennyiség: 52.000 tonna/év. Az új lerakótérrel bővült hulladéklerakó továbbra is B3 

alkategóriájú, vegyes összetételű, nem veszélyes hulladék lerakására szolgáló hulladéklerakó 

kategóriába sorolható. A HPDE-szigetelés mértéke: 13800 m2. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2014. június 28. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. Zágonyi Éva jegyző 

 

 

7. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási 

Vagyonkezelő és Közszolgáltató Zártkörűen Működő 

Részvénytársaság 2013. évi beszámolójáról és a társaság 

megszüntetésének kezdeményezéséről 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

 Előkészítő:  Dr. Molnár Miléna osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy az előterjesztésben tájékoztatást adott a Közép-Duna 

Vidéke Hulladékgazdálkodási Vagyonkezelő és Közszolgáltató közgyűléséről, amelyen a beszámoló 

elfogadásán kívül a cég feladatainak megszűnésére tekintettel a társaság megszüntetésére vonatkozó 

kezdeményezési szándék is megfogalmazódott. 

A lényeg alapvetően az, hogy a Társulási Tanács és a mellette lévő Operatív Tanács az 

önkormányzatok szintje, a végrehajtási szint pedig a Zrt. A Zrt.-ben a közgyűlés arról számolt be, 

hogy a mintegy 200 M Ft-os bérleti díjként átutalt, ingatlanvásárlásokra és a közbeszerzések jogi 

előkészítésére, a szakértői díjakkal kapcsolatosan konkrét követelések hangzottak el. Amennyiben 

nem ebben a formában valósul meg a fejlesztés - márpedig ez láthatóan még nem alakult ki -, akkor 

kérik visszautalni addig is ezt az összeget. Ebből némi zavar keletkezett. Jelen pillanatban a KDV Zrt. 

ellen felszámolási kezdeményezés van több pontból és több irányból, részben szolgáltatói díj meg nem 

fizetés, részben Várpalota Város Önkormányzatának a kilépésével kapcsolatosan és különböző díjak 

meg nem fizetése miatt áll fent. Az Operatív Tanács most is változatlanul működik. Jelen 

előterjesztésben a Zrt.-vel kapcsolatos, gazdasági helyzet kezelésére tesz javaslatot. Nagy 

valószínűséggel a kettő egymástól nem szétválasztható, hiszen ha a Zrt. nem tud működőképes lenni, 

akkor a Társulási Tanács sem tud működőképes lenni.  

 

Óvári László OKÖ Zrt. vezérigazgató kiegészítésként hozzátette, hogy maga a Zrt. annak idején 

feladatát tekintve azért alakult, hogy a társulás által megvalósítandó létesítményeket üzemeltesse, 

illetve a konzorciumban dolgozó közszolgáltatókat összefogja. Az új törvény alapján történt 

változásoknak köszönhetően a Zrt. működése 2014. február 1-től kiüresedett, hiszen a közszolgáltatási 

tevékenységben nem vesz jelenleg részt, illetve az üzemeltetendő létesítmények nem készültek el. 

Ebből fakad a Zrt. követelése a társulás felé, ami koncessziós díj címén kerül befizetése, bérleti díj 

előleg címén lett a társulás részére átutalva. Az OKÖ Zrt. is mindenképpen igényt tart az általuk közel 

25 M Ft összegű bérleti díj előlegre, amivel kapcsolatban tárgyalás van a Zrt. igazgatósága, illetve a 

társulás között ennek a visszafizetéséről, illetve a rendezéséről. Tény, hogy ezt ebben az évben még 

rendezni kell. Véleménye szerint a Zrt. megszüntetését csak ezt követően támogathatnák. 

 

Takács Károly polgármester jelezte, hogy nem ők a kezdeményezők, a helyzet előállt. Felelősen nem 

tehetnek mást, csak azt mondhatják, hogy amennyiben nem alakult még ki különböző okok miatt a 

fejlesztés, akkor addig a visszafizetés történjen meg.  

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, kérte szavazzanak a határozati javaslat 

elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

110/2014. (VI.24.) Kt. határozata  

a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Vagyonkezelő és Közszolgáltató Zártkörűen 

Működő Részvénytársaság 2013. évi beszámolójáról és a társaság megszüntetésének 

kezdeményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási 

Vagyonkezelő és Közszolgáltató Zártkörűen Működő Részvénytársaság 2013. évi beszámolójáról és a 

társaság megszüntetésének kezdeményezéséről szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2014. június 28. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. Zágonyi Éva jegyző 

 

SZÜNET 17.15-17.30 

 

 

8. NAPIRENDI PONT: Együttműködési megállapodás elfogadása térségi területfejlesztési 

(kerékpárút megvalósítási) program kidolgozásáról és 

megvalósításáról 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

 Előkészítő:  Dr. Molnár Miléna osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy a Szlovák-Magyar Határon átnyúló együttműködési 

program nyertes pályázata következő lépcsőjeként a közbeszerzési eljárás nyertes ajánlattevőjével, a 

Partner Mérnöki Iroda Kft.-vel június 3-án aláírásra került a tervezői szerződés. A tervezési munka 

során az érintett települési önkormányzatokkal és szövetségekkel soros együttműködés szükséges. A 

tervek elkészültét követően az engedélyeztetés és a kivitelezés forrásainak megszerzése érdekében 

további együttes pályázati fellépés is szükségessé válik. Az Oroszlány-Tatabánya kerékpárút tervezése 

érdekében az együttműködés alapkérdéseit rögzítő megállapodás elfogadására tett javaslatot. 

Tájékoztatást adott arról, hogy Tatabánya Megyei Jogú Város Önkormányzatával július 8-án lesz egy 

ünnepélyes aláírás. A fejlesztéshez csatlakoztak a térségi önkormányzatok más szereplői is (Tata 

város, Környe község). A lényeg, hogy akiket érint ez az együttműködés, mindenkivel külön 

megállapodást fognak kötni annak érdekében, hogy egyrészt határidőre teljesüljenek a feladatok, 

másrészt pedig ténylegesen meglegyen a partnerség. Véleménye szerint alapvetően ez a munka még 

akkor sem veszti el a súlyát, ha át fog tematizálódni. Tapasztalata szerint Tatabánya és Tata is 

felismerte ennek jelentőségét. Határozottan fellépnek abba az irányba, hogy ezt a projektet 

támogassák. Lehet, hogy Tatabánya szerepe felerősödik ebben, és Tatabánya-Oroszlány közötti 

kerékpárút fog épülni. Kérte a települések együttműködést.  

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, kérte szavazzanak a határozati javaslat 

elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

111/2014. (VI.24.) Kt. határozata  

térségi területfejlesztési (kerékpárút megvalósítási) program kidolgozása és megvalósítása 

tárgyú együttműködési megállapodásról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a térségi területfejlesztési (kerékpárút 

megvalósítási) program kidolgozásáról és megvalósításáról szóló együttműködési megállapodást az 

előterjesztés melléklete szerinti tartalommal elfogadja és felhatalmazza Takács Károly polgármestert a 

megállapodás aláírására.  

 

Határidő: a határozat kihirdetésére:  2014. június 28. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. Zágonyi Éva jegyző 
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9. NAPIRENDI PONT: Pályázatok benyújtása a KEOP-2014-4.10.0/F és a KEOP-2014-

4.10.0/N pályázati kiírások keretében 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

 Előkészítő:  Dr. Molnár Miléna osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy a KEOP pályázati kiírás a 2007-2013-as UNIÓS 

pályázati ciklusból megmaradt források szétosztására irányul. Az önkormányzatok és intézményeik 

épületenergetikai fejlesztése megújuló energiaforrás hasznosításával című pályázati konstrukcióban a 

Móra Ferenc Kollégium energetikai fejlesztésére, a fotovoltaikus rendszerek kialakítása című 

pályázati konstrukcióban pedig a Hunyadi Mátyás iskola épületen napelemes rendszer telepítésére tett 

javaslatot a pályázat benyújtására. A támogatási intenzitás mindkét pályázat esetében 100 %-os. 

Hangsúlyozta, az előterjesztéshez kiegészítés került kiosztásra. Ismertette a határozati javaslat 

tartalmát. Kiemelte, hogy jelentősek ezek az energetikai fejlesztések, a pályázati lehetőségek 

megragadása érdekében ezek rendkívüli ülés összehívását generálhatják. A 100%-os támogatottságú, 

energetikai fejlesztésű pályázatok jelentősége igen nagy. Utalt arra is, hogy sajnos nem volt teljes körű 

a pályázati lehetőség, így a József Attila Általános Iskola bevonására nem volt lehetőség. A következő 

időszakban azt a lehetőséget is meg kell ragadni a későbbi üzemeltetési költségek csökkentése 

érdekében. 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, kérte szavazzanak az előterjesztés kiegészítésében 

szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

112/2014. (VI.24.) Kt. határozata  

pályázatok benyújtásáról a KEOP-2014-4.10.0/F és a KEOP-2014-4.10.0/N pályázati kiírások 

keretében 
 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testülete: 

1. Egyetért a pályázatok benyújtásával a KEOP-2014-4.10.0/F és a KEOP-2014-4.10.0/N 

konstrukciókra 100 %-os támogatási intenzitás mellett. 

2. A KEOP-2014-4.10.0/F - Önkormányzatok és intézményeik épületenergetikai fejlesztése megújuló 

energiaforrás hasznosításával kombinálva a konvergencia régiókban című kiírás keretében a 2840 

Oroszlány, Asztalos János u. 4. szám, 871 hrsz-ú ingatlan felújítására kerül pályázat benyújtásra 

„Az Oroszlányi Móra Ferenc Kollégium komplex épületenergetikai fejlesztése” címmel. A KEOP 

forrásból tervezett beruházás támogatás szempontjából elismerhető bekerülési költsége 

83.970.152,- Ft, melyet a 100 %-os támogatási intenzitás miatt önkormányzati saját erővel nem kell 

kiegészíteni. 

3. A KEOP-2014-4.10.0/N - Fotovoltaikus rendszerek kialakítása című kiírás keretében a 2840 

Oroszlány, Hunyadi János u.1-3. szám, 519/2 hrsz-ú ingatlan fotovoltaikus rendszerrel történő 

ellátására kerül benyújtásra a pályázat „Az oroszlányi Hunyadi Mátyás Általános Iskola villamos 

energia ellátásának biztosítása fotovoltaikus rendszer kiépítésével” címmel. A KEOP forrásból 

tervezett beruházás támogatás szempontjából elismerhető bekerülési költsége legfeljebb 

50.000.000,- Ft, melyet a 100 %-os támogatási intenzitás miatt önkormányzati saját erővel nem kell 

kiegészíteni. A pályázat benyújtását megelőzően a Képviselő-testület feltételes közbeszerzési 

eljárás eredményének ismeretében hoz döntést a pontos pályázati összegről. 

4. Az önkormányzat kötelezettséget vállal arra vonatkozóan, hogy a KEOP forrásból nyújtott 

támogatás elnyerése esetén a támogatás összegét a költségvetésében elkülöníti, és vállalja a projekt 

eredményének fenntartási időszak végéig történő üzemeltetését annak költségeivel együtt. 

 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. Zágonyi Éva jegyző 

a határozat végrehajtásáért: Takács Károly polgármester 

Határidő:  1. pont tekintetében:  2014. július 2. 
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10. NAPIRENDI PONT: Támogatási kérelem benyújtása a Nemzeti Fejlesztési Miniszter 

21/2014. (IV.18.) NFM rendeletében kihirdetett, a helyi közösségi 

közlekedés támogatásáról szóló felhívásra 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

 Előkészítő:  Dr. Molnár Miléna osztályvezető 

  Gerenday Zsuzsanna osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy a Nemzeti Fejlesztési Miniszter rendeletében helyi 

közösségi közlekedés támogatására vonatkozó felhívást tett közzé. A felhívásnak az előterjesztésben 

részletezett szempontok szerint megfelelnek, az igényelt támogatás kizárólag a helyi közlekedés 

működtetésének, folyamatos üzemeltetésének és eszközfenntartási ráfordításainak finanszírozására 

használható fel. 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, kérte szavazzanak a határozati javaslat 

elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

113/2014. (VI.24.) Kt. határozata  

támogatási kérelem benyújtásáról a Nemzeti Fejlesztési Miniszter 21/2014. (IV. 18) NFM 

rendeletében kihirdetett, a helyi közösségi közlekedés támogatásáról szóló felhívására 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Utólagos jóváhagyását adja ahhoz, hogy Oroszlány Város Önkormányzata támogatási kérelmet 

nyújtson be a 21/2014. (IV. 18.) NFM rendeletében kihirdetett, a helyi közösségi közlekedés 

támogatásáról szóló felhívásra, és vállalja, hogy a helyi személyszállítási közszolgáltatást 2014. 

január 1-jétől 2014. december 31-éig folyamatosan fenntartja. 

2. Nyilatkozik arról, hogy a helyi közlekedés működtetéséhez (folyamatos üzemeltetéséhez és 

eszközfenntartási ráfordításaihoz), valamint fejlesztéséhez a 2013. évre vonatkozóan december 

31-ei fordulónappal a Vértes Volán Autóbuszközlekedési Zrt. részére 14.002 E Ft nettó összegű, 

saját forrásból származó, vissza nem térítendő önkormányzati támogatást számolt el. 

3. Nyilatkozik arról, hogy a Vértes Volán Autóbuszközlekedési Zrt.-vel 2012. december 21-én a 

személyszállítási szolgáltatásokról szóló 2012. évi XLI. törvény 23. §-a alapján nyilvános 

pályázati eljárás eredményeként kötötte meg a közszolgáltatási szerződést. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2014. június 28. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. Zágonyi Éva jegyző 

 

 

11. NAPIRENDI PONT: Önkormányzati vagyonhasznosítással kapcsolatos döntés 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

 Előkészítő:  Gerenday Zsuzsanna osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy vételi szándék érkezett a Mindszenti úton közterületen 

lévő, az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. tulajdonában lévő hőfogadó felépítményre vonatkozóan. Az OSZ 

Zrt. közgyűlésén döntés született a felépítmény értékesítéséről. Az értékesítésnek területszervezési 

akadálya nincs, ezért a terület értékesítésre történő kijelölésére tett javaslatot. Az értékesítésre a 

vagyonrendeletnek megfelelően nyílt versenytárgyalás alapján kerülhet sor. 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, kérte szavazzanak a határozati javaslat 

elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

114/2014. (VI.24.) Kt. határozata  

önkormányzati vagyon hasznosításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Egyetért az előterjesztésben foglaltak szerint az oroszlányi 2122/193 hrsz.-ú, 1 ha 6803 m
2
 

nagyságú, közterület megnevezésű forgalomképtelen törzsvagyon részét képező terület megosztást 

követő értékesítésére történő kijelölésével.  

2. A telekmegosztási eljárást követően felhatalmazza az Oroszlányi Szolgáltató Zrt.-t a 

vagyonrendelet eljárási szabályainak megfelelő, nyílt versenytárgyalás lefolytatására.  

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2014. június 28. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Zágonyi Éva jegyző 

a határozat végrehajtásáért: Takács Károly polgármester 

 

 

12. NAPIRENDI PONT: A Települési Értéktár Bizottság beszámolója 

 

Előadó: Papp Péter alpolgármester 

 Előkészítő:  Dr. Molnár Miléna osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy a magyar nemzeti értékekről és hungarikumokról szóló 

törvényben foglaltaknak megfelelően a Képviselő-testület döntött a Települési Értéktár Bizottság 

felállításáról.  A bizottság elkészítette beszámolóját, a napirend előadója Papp Péter alpolgármester úr. 

 

Papp Péter alpolgármester elmondta, hogy a bizottság a munkaülésén végignézte, illetve értékelte a 

beérkezett javaslatokat. Városi és bizottsági tagi javaslatok is voltak helyi értékekre. A bizottság 

egyhangúlag az előterjesztésben szereplő helyi értékeket gondolta szerepeltetni. Továbbra is várják a 

városlakók, intézményvezetők, civil szervezetek, illetve a települési képviselők javaslatait városi 

értékekre. A bizottság javasolja, hogy a felsorolt értékeket rendszerezve, rövid kiegészítéssel, illetve 

fényképpel ellátva felhelyeznék a város honlapjára, amelyet a beérkező javaslatok után folyamatosan 

lehetne frissíteni. Illetve javaslatot tettek néhány esetben Oroszlány értékeinek a Megyei Értéktárba 

való behelyezésére.  

 

Takács Károly polgármester megköszönte a bizottság munkáját. A múzeum-technológiában is az 

látszik kialakulóban, hogy két irány mindenképpen működik: egyik a digitális elérhetőség (ennek 

érdekében fel kellene lelni ezeket az értékeket), a másik pedig a fizikai láthatóság. Egyre jobban 

megosztódik már a figyelem az előbbi javára. A kutatómunkában önkéntes feltárással lehet a legjobb 

hatékonyságot elérni. Kérte az állampolgárokat, vegyenek részt ebben, tegyenek javaslatokat. 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, kérte szavazzanak a határozati javaslat 

elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 9 igen szavazattal 

és 3 tartózkodással elfogadta az előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

115/2014. (VI.24.) Kt. határozata  

a Települési Értéktár Bizottság beszámolójáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a Települési Értéktár Bizottság 

beszámolóját. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére: 2014. június 28. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért: Dr. Zágonyi Éva jegyző 
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13. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

 Előkészítő:  Kormosné Dr. Kovács Katalin aljegyző 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy az előterjesztésben és az előterjesztés kiegészítésben 41 

pontban számolt be a legutóbbi tájékoztatása óta történt eseményekről. Az előterjesztéshez kiegészítés 

került megküldésre, a határozati javaslat összesen 3 pontot tartalmaz. A két ülés közötti eseményekről 

szóló tájékoztató elfogadásán kívül javaslatot tett arra, hogy az Önkormányzat csatlakozzon a 2014. 

szeptember 16. és 22. között megrendezésre kerülő Európai Mobilitási Héthez, amelynek keretében 

szeptember 19-én kerülhet sor az Autómentes Nap megszervezésére, továbbá javaslatot tett arra, hogy 

az Önkormányzati Tűzoltóság épületében az Oroszlányi Mentőállomás a beruházás befejezéséig egy 

hónapra további elhelyezési lehetőséget kapjon. 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, kérte szavazzanak a határozati javaslat 

elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 9 igen szavazattal 

és 3 tartózkodással elfogadta az előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

116/2014. (VI.24.) Kt. határozata  

a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatóról, a hozott döntésekről, a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Elfogadja a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót és a jelentést a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.  

2.a)  Kijelenti, hogy csatlakozni kíván a 2014. szeptember 16. és 22. között megrendezésre kerülő 

Európai Mobilitási Héthez, melynek keretében 2014. szeptember 19-én Autómentes Napot 

szervez.  

2.b)  Felhatalmazza a polgármestert az 1. pontban rögzített csatlakozással kapcsolatos „Európai 

Mobilitási Hét Karta” aláírására.  

3. Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete egyetért az Oroszlány, Táncsics 

Mihály utca 66. számú, az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltóság használatában álló épület 

tanácsterme térítésmentes, 2014. július 31-éig tartó, az Oroszlányi Mentőállomás által történő 

hasznosításával.  

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  azonnal  

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. Zágonyi Éva jegyző 

 

 

14. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció 

 

Takács Károly polgármester jelezte, hogy írásban nem érkezett interpelláció. 

 

Székely Antal képviselő jelezte, hogy számtalan reklamáció érkezett hozzá a főtéren lebonyolított, 

éjszakába nyúló rendezvények miatt. A lakók fel vannak háborodva, hogy most már lassan minden 

hétvégén azt kell elszenvedniük, hogy nem tudnak tévézni, pihenni, aludni. Az intézményvezető tavaly 

ígéretet tett arra, hogy ezt a tevékenységet korlátozni fogják oly módon, hogy mindenki számára 

elviselhető legyen. Ez nem történt meg. Kérte, hogy akik ezeket a rendezvényeket szervezik, 

gondoljanak a lakókra is, akik egyébként már aláírásokat gyűjtenek ez ellen. 

 

Takács Károly polgármester véleménye szerint nehéz ebben állást foglalni. Az emberek egy része 

aludni akar, a másik része nem akar aludni. Mind a kettőt figyelembe kell venni. Vélhetően az lenne a 

technikailag jó megoldás, hogy ezt fizikailag szétválasszák, a lehetőséget mindenkinek megteremtve. 

Részben ebben javító értékű megoldás született azzal, hogy a nagy rendezvénytér elfordulhat a 
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városháza mögötti tér részre, ott építik az új színpadot. Fizikai vizsgálatok is történtek, hogy ez által 

csökkeni fog a zaj. Szeptember közepére el kell készülnie a színpadnak, ami ezt a fajta panaszt 

remélhetőleg csökkenteni fogja. Az októberi választások után valószínűleg kevésbé lesz indok a nagy 

eseményekre, a 60-as évforduló is lecseng, az események száma vélhetően csökkenni fog. Annak a 

létjogosultsága, a város megnövekedett aktivitása megvan, nem lenne jó a minimális szintre 

visszavenni, mert komoly igény van rá. Valahogy ebben békésen meg kellene egyezni. Van 

létjogosultsága a felvetésnek, a konkrét lépéseket meg is tették, átépítik a rendezvényteret. Miután 

több kérdés, interpelláció nem volt, kellemes pihenést kívánt a képviselőknek. Elmondta továbbá, 

hogy július 21-e előtt rendkívüli testületi ülést szükséges tartani a pályázatok érdekében.  

Megköszönte az ülésen megjelentek, és az ülést figyelemmel kísérő érdeklődők figyelmét, majd 

nyilvános ülést 17 óra 50 perckor bezárta. 

 

 

 

k.m.f. 

 

 

 

 

 

 dr. Zágonyi Éva Takács Károly 

 jegyző polgármester 


